
Saksprotokoll i Valnemnda - 13.12.2016 

Representanten Silja Ekeland Bjørkly (H) stilte spørsmål om møta i valnemnda kunne starte ein time 
seinare, gjerne kl. 10.00. Dette med bakgrunn i fråveret frå arbeidsplassen vert noko mindre då.

 


